
 

 

Z á p i s n i c a  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I.  –  

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 05.10.2023 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  19:30 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, 

PhD., MVDr. Vladimír Petráš, MgA. Martina Polievková, ArtD., MVDr. Norbert 

Turanovič. 

 

Ostatní prítomní:  

Mgr. Milan Gatial- zástupca náčelníka MsP pre hliadkovú činnosť, Ing. Branislav 

Michalík- referent pre dopravu Msú, Marián Bachorík, Ivan Antol, za obyvateľov lokality 

Piesky- Ondrej Sokol, Michal Beňo. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti  

3. Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4. Záver 

 

K bodu 1) 

Predseda VVO č. I. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. privítal prítomných a otvoril 

zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16,00h v budove na Ulici J. Hollého 2 v Prievidzi. 

 

K bodu 2) 

1) Žiadosť- SLOV TAIN, s.r.o., Košovská cesta 23, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária Msú, žiada o prerokovanie žiadosti o schválenie zmeny 

trasovania prípojky vody 

- Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť.  

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

2) Žiadosť- Prievidzské odpadové hospodárstvo, s.r.o., Garážová ulica 1, 971 01 

Prievidza 

- Právna kancelária Msú, žiada o vyjadrenie k žiadosti o udelenie súhlasu 

s podnájmom budovy. 
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- Členovia VVO č. I. – odporúčajú schváliť.  

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3) Žiadosť- Ing. Andrej Bachorík, Ulica J. Kráľa 4/3, 971 01 Prievidza a Marián 

Bachorík, T. Hromadu 6, 972 12 Nedožery – Brezany v zastúpení Ing. Marian 

Bachorík, Snežienková ulica 12, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária Msú, žiada o opätovné vyjadrenie k žiadosti o kúpu 

nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta Prievidza, pre nesúhlas žiadateľa s cenou 

stanovenou mestom. 

Členovia VVO č. I. – neodporúčajú schváliť predaj za inú cenu ako bola stanovená. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 1 / Proti 5 

- Zasadnutia sa zúčastnil aj Ing. Marian Bachorík osobne.  

- Členovia VVO č. I. – odporúčajú p. Bachoríkovi navrhnúť mestu cenu, za ktorú by 

boli žiadatelia ochotní pozemok kúpiť a bola by pre nich prijateľná.  

 

K bodu 3) 

1) Zasadnutia VVO č. I. sa zúčastnil p. Antol- predložil list stavebného úradu Kanianka 

č. 587/2022/-883/2023/5629 vo veci  pokračovania stavebného konania na 

vybudovanie výbehu pre psov v lokalite mestskej časti Necpaly. 

- Členovia VVO č. I sa stotožnili s námietkami priľahlých vlastníkov a požadovali 

zrušenie tejto investície. Odporúčajú do budúcna pri každej takejto podobnej 

investícií najprv osloviť majiteľov priľahlých pozemkov. 

- Členovia VVO č. I. žiadajú kanceláriu prednostu:  

1. preveriť na Msú prečo nebola predmetná žiadosť stiahnutá a prečo konanie stále 

pokračuje. 

2. zastaviť prebiehajúce stavebné konanie. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

2) Zasadnutia VVO č. I. sa zúčastnili obyvatelia lokality Piesky – v zastúpení p. Beňo 

a p. Sokol vo veci problémového parkovania v predmetnej lokalite. 

- Zástupcovia obyvateľov informovali členov výboru o probléme parkovania, ktorý tu 

bol už aj v minulosti. Na určitú dobu sa vyriešil a je tu opäť. Keďže lokalita Piesky 

nespadá ešte stále do CMPZ mnoho obyvateľov bývajúcich v blízkom okolí  (ktorí 

nemajú rezidentské karty) ale aj prichádzajúcich za prácou parkujú na Nábr. A. 

Kmeťa. Privolaní  príslušníci MsP opäť pokutujú aj majiteľov domov, ktorí častokrát 

nemajú možnosť parkovať svoje automobily vo dvore. Mgr. Gatial upozornil, že 

uvedené kontroly sú na podnet obyvateľov (susedov) bývajúcich na Nábr. A. Kmeťa 

alebo vo vedľajších uliciach a v takomto prípade musí MsP konať v súlade 

s legislatívou. 
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- Vodiči prichádzajúci od Handlovej si často krát skracujú cestu cez most, v blízkosti 

križovatky s Dlhou ulicou. 

- Obyvatelia žiadajú vyriešiť vzniknutú situáciu-  

1. zjednosmerniť Nábr. A. Kmeťa, resp. zaviesť systém CMPZ, 

2. obmedziť tranzit (prichádzajúce autá od Handlovej). 

- Ing. Michalík informoval prítomných, že problém je potrebné vyriešiť komplexne pre 

celú lokalitu. Informoval o pravidlách parkovania a dodržiavaní potrebných 

vzdialeností (státie na chodníkoch a cestách). 

- Ing. Michalík ďalej oboznámil prítomných, že TSMPD, pracujú na projektovej 

dokumentácii k zavedení CMPZ do lokality Piesky. V priebehu budúceho roka by 

mal byť tento projekt zrealizovaný. Poprosil prítomných o zhovievavosť.  

- P. Maxina prisľúbil, na najbližšom MsZ otvorenie témy: výnos z CMPZ- prioritne 

používať na opravu ciest a chodníkov a spracovanie rôznych projektových 

dokumentácií prioritne vo VVO č. I.    

- Predseda VVO č. I, p. Maxina žiada: 

- 1. po ukončení projektovej dokumentácie, možnosť projekt pred jeho zavedením 

pripomienkovať, 

- 2. predloženie krátkodobého riešenia situácie, 

- 3. riešenie križovatky Nábr. Sv. Cyrila/ Matice slovenskej – odbočka k HBP- 

zriadenie nového odbočovacieho pruhu. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3) Ing. Michalík oboznámil členov VVO č. I. o súčasnom stave MHD v lokalite 

Kopaničky. Informoval, že na základe dopravno – inžinierskych podkladov 

neodporúča zmenu / pridanie zástavky MHD na sídlisku Kopaničky (Snežienková / 

Tulipánová) v nadväznosti na zrušenie linky 11 (podľa znenia  bod 2 – 2, zápisnice 

VVO č. I zo dňa 6.9.2023). Upozornil na negatívny vplyv tejto zmeny a vysvetlil 

pokrytie dopravnej obslužnosti v tejto lokalite. 

- Členovia VVO č. I. na základe vysvetlenia, odporúčajú ponechanie pôvodného 

návrhu súčasného stavu do prípadnej zmeny. 

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 2 / Proti 0 

 

4) Čerpanie finančných prostriedkov z operatívnej potreby VVO I. za účelom 

zabezpečenia občerstvenia a darčekových predmetov pri stretnutí so seniormi 

z mestských častí Žabník, Necpaly a Dlhá ulica pri príležitosti Október- Mesiac úcty 

k starším vo výške po 300€, dňa 13.10.2023. 

- Hlasovanie: Za 6 / Zdržal 0 / Proti 0  
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5) Členovia VVO č. I. sa dohodli na spoločnom výjazdovom zasadnutí, ktoré sa 

uskutoční dňa 10. októbra 2023 o 16,00h na Lúčnej ulici  12 pre vybavenie 

viacerých požiadaviek obyvateľov VVO č. I.  

- Hlasovanie: Za 4 / Zdržal 0 / Proti 0  

 

K bodu 4) 

Na záver predseda VVO č. I. p. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. poďakoval za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončil. 

         

 

 

 

 

 

JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. 

          predseda VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 


